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Vragen van het lid Hamer (PvdA) aan de staatssecretaris van Economische 
Zaken, Landbouw en Innovatie over de postzegelprijs (ingezonden 13 mei 
2011). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Postzegel wordt duurder»?1 

Vraag 2
Wat is uw opvatting over de voorgestelde, aanzienlijke verhoging van de 
postzegelprijs? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat het absurd is om de prijs voor consumentenpost te 
verhogen terwijl vriend en vijand het erover eens zijn dat de prijzen in het 
zakelijke segment nu juist te laag zijn? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Bent u van mening dat artikel 25 van de Postwet ruimte biedt voor de door 
de heer Koorstra voorgestelde prijsverhoging? Zo nee, wat gaat u doen om te 
zorgen dat de prijsverhoging binnen de normen en eisen van de Postwet 
2009 blijft? 

Vraag 5
Wat is uw opvatting over de wensgedachten van de heer Koorstra met 
betrekking tot de wettelijke plicht voor TNT om zes dagen per week te 
bezorgen?

1 De Telegraaf, 10 mei 2011 http://www.telegraaf.nl/overgeld/consument/9738785/
__Postzegel_wordt_duurder__.html
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